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 Un antic celler al VINSEUM 

 Durant les obres del VINSEUM,   

es van descobrir les restes d’un celler familiar antic  

de finals del segle xviii (18) o principis del xix (19).  

El celler conserva el terra original;   

el cup de vi, que és el forat sobre el qual es trepitjava el raïm,  

i les banquetes laterals on es recolzaven les botes de vi. 
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 Comença el viatge   
per les cultures del vi de Catalunya 

 Les places són punts de trobada i de partida,  

llocs on comencen viatges i aventures de tota mena.   

En aquesta plaça, per exemple, es reuneixen les persones   

que fan vi, que el venen, que el serveixen i que el beuen.   

Aquesta plaça és un homenatge a la cultura catalana del vi.  
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 1.  La gent i el vi 

 El vi forma part de la nostra cultura i de tots nosaltres.  

Encara que no ens agradi, encara que no en bevem,  

el vi sempre és present a les nostres vides:   

a les celebracions, a les misses, a les calçotades,   

a les vinyes del paisatge, a les pel·lícules, a les festes populars.  

El vi és cosa de totes i tots. 
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 2.  L’homenatge 

 En aquest espai hi ha dues peces molt importants del VINSEUM: 

el mural La vinya i el vi, de l’artista Pau Boada, 

i una premsa de vi enorme. 
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  3.  Un cant a la vinya i al vi 

 El mural La vinya i el vi és un homenatge   

a la tradició catalana de cultivar vinyes i de fer vins.  

El va crear l’artista vilafranquí Pau Boada l’any 1960 per al VINSEUM.  

Fa 4,4 metres d’alt i 7,5 metres d’ample.   

Abans estava situat en una altra paret del museu  

i la gent l’havia de travessar per continuar la visita,  

per això, ara hi ha un portal al centre del mural.

﻿ Amb l’audioguia pots escoltar com els personatges parlen entre ells. 
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  Una premsa gegantina 

 Aquesta premsa de vi procedeix del mas Cal Marquès   

de Cunit, al Baix Penedès.   

Es va fabricar l’any 1832 i pesa uns 8.000 quilos. És enorme!  

Aquest tipus de premsa es diu «premsa de biga» o «premsa de lliura»,  

perquè té una gran fusta horitzontal i una pedra que fa de contrapès.  

Els romans ja feien servir aquest tipus de premsa  

cap al segle ii (2) abans de Crist. 
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 4.  Catalunya, terra de vins 

 A Catalunya, la tradició de cultivar la vinya i fer vi és molt antiga.  

Avui, Catalunya és una zona de vins molt important,  

de referència internacional.  

És una terra amb una gran diversitat de raïm,  

de vins, de paisatges i de climes,  

que compta amb el treball diari de milers d’homes i dones,  

i amb una cultura molt rica. 
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 5.  Vilafranca us dona la benvinguda al VINSEUM  

 Aquest museu vol explicar les cultures del vi  

que conviuen a Catalunya   

i us convida a descobrir Vilafranca del Penedès,  

una ciutat que mostra amb orgull  

l’etiqueta de capital del vi del Penedès i del país. 

﻿ Si en vols més informació, pots entrar a veure el vídeo. 
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www.vinseum.cat
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 Esperem que gaudeixis de la visita!
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